
Deputacija predstavnikov uradniških organizacij pri g. banu 
Vedno težji materialni položaj, v kate

rega prihajamo državni uslužbenci po zad
njem znižanju naših prejemkov, zlasti še 
spričo naraščajočega porasta cen življenjskim 
potrebščinam, je povzročil, da je članstvo po
edinih organizacij istočasno in spontano za
htevalo od svojih vodstev novo akcijo za zvi
šanje prejemkov. Posamezne organizacije so 
sprejele spomenice, ki prikazujejo v kratkih 
obrisih materialno stanje državnega name
ščenca in izražajo zahtevo takojšnjega povi
šanja plač. 

Dne 8. maja t. 1. se je zglasila pri g. banu 
deputacija, obstoječa iz zastopnikov sledečih 
organizacij: poštnih uradnikov, nižjih poštnih 
uslužbencev, finančnih uradnikov, železniških 
uradnikov, nacionalnih železničarjev in JUU. 
Deputacijo je vodil g. Nejče Sturm, preds. 

Za zvišanje prejemkov 
ljubljanske sekcije poštno  telegrafsko  tele
fonskih uradnikov. V svojem nagovoru je 
prikazal neznosno materialno stanje državne
ga nameščenca in njegove družine in potrebo, 
da pristopi kr. vlada takoj k rešitvi tega vpra
šanja. Prosil je g. bana, naj zastavi ves vpliv 
svojega visokega položaja, da se v spomeni
cah izraženi zahtevi poedinih strok državnih 
nameščencev ugodi. Predstavniki organizacij 
so predali nato g. banu vsak spomenico za 
svojo organizacijo, na kar je g. ban v kratkem 
odgovoru izjavil, da pozna socialno stisko 
državnih nameščencev, ki so jim bili, zlasti 
nižjim, že ob redukciji leta 1935. znižani pre
jemki pod minimum. Obljubil je storiti vse, 
kar je v njegovi moči, da se položaj državnih 
nameščencev uredi. 


